

No. 42687

**Netherlands
and
International Court of Justice**

Exchange of notes constituting an agreement between the Kingdom of the Netherlands and the International Court of Justice concerning the status of ICJ trainees in the Netherlands. The Hague, 14 October 2004

Entry into force: *provisionally on 14 October 2004 and definitively on 19 April 2005, in accordance with the provisions of the said letters*

Authentic texts: *English and French*

Registration with the Secretariat of the United Nations: *Netherlands, 5 May 2006*

**Pays-Bas
et
Cour internationale de Justice**

Échange de notes constituant un accord entre le Royaume des Pays-Bas et la Cour internationale de Justice relatif au statut des stagiaires de la CIJ aux Pays-Bas. La Haye, 14 octobre 2004

Entrée en vigueur : *provisoirement le 14 octobre 2004 et définitivement le 19 avril 2005, conformément aux dispositions desdites lettres*

Textes authentiques : *anglais et français*

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : *Pays-Bas, 5 mai 2006*